
Protokół Nr 8/2025 
z dnia 21 stycznia 2025 roku 

Komisji Gospodarczej 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 21 stycznia 2025 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało 14.00 -  15.15 
W  posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Zenon Zadrożny - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Anna Ciszewska - Kierownik Referatu Zamówień Publicznych i Rozwoju

Środowiska, ..
• Piotr Kuligowski - Pracownik Referatu Zamówień Publicznych i Rozwoju 

Środowiska,
• Radni Gminy Dąbrówka: Anna Kurek, Patrycja Kujawska, Małgorzata 

Kiedrzyńska, Paweł Wilkowski.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała oraz powitała zebranych Edyta Grześkiewicz.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczyło 6 - na 7 radnych, stwierdzając prawomocność posiedzenia.

Ad. 3 Przedstawienie porządku posiedzenia i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.

Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia, który został przesłany 
radnym w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
3. Przedstawienie porządku posiedzenia i rozpatrzenie wniosków w sprawie 

ewentualnych zmian.
4. Przedstawienie informacji dotyczących przewozów autobusowych i liczby linii 

na terenie Gminy Dąbrówka.
5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Gospodarczej Rady 

Gminy Dąbrówka za 2024 rok.
6. Sprawy bieżące.
7. Zakończenie posiedzenia.



Ad. 4 Przedstawienie informacji dotyczących przewozów autobusowych i liczby 
linii na terenie Gminy Dąbrówka.

Podczas spotkania głos zabrał Zenon Zadrożny, informując o trudnej decyzji 
dotyczącej ograniczenia liczby kursów autobusowych na terenie gminy Dąbrówka. 
Przyczyną takiego kroku jest brak dofinansowania ze strony Marszałka Województwa 
Mazowieckiego na dopłaty do transportu zbiorowego. Decyzja ta wpłynie na 
dostępność komunikacji publicznej, jednak wynika z konieczności dostosowania 
działań do ograniczonych środków finansowych. Wójt zapewnił, że gmina dołoży 
wszelkich starań, aby minimalizować utrudnienia dla mieszkańców. Mieszkańcy 
zostaną poinformowani o szczegółowym harmonogramie zmian w najbliższym czasie.

Ad. 5 Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Gospodarczej Rady 
Gminy Dąbrówka za 2024 rok

Komisja Gospodarcza Rady Gminy Dąbrówka w kadencji 2018-2024 składała się 
z 6 członków komisji. Skład osobowy komisji zgodnie z Uchwałą Nr XXXVIII.390.2022 
z dnia 5 września 2022 r. zmieniająca Uchwałę Nr 1/7/2018 Rady Gminy Dąbrówka 
z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składów osobowych Komisji Rady 
Gminy Dąbrówka wyglądał następująco:

1. Pasoń Marek - przewodniczący;
2. Banasiak Marek - członek;
3. Bielecki Kamil - członek;
4. Oleśkiewicz Wiktor - członek;
5. Rasiński Tomasz - członek;
6. Kiedrzyńska Małgorzata -  członek.

6 maja 2024 r. nastąpiła zmiana składu osobowego komisji. Zmiana wynika 
z powołania nowej Rady Gminy Dąbrówka w kadencji na lata 2024-2029, co wiąże się 
z aktualizacją członków komisji zgodnie z nowym składem Rady. Skład osobowy został 
powołany Uchwałą nr 1.7.2024 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 6 maja 2024 r. 
w sprawie ustalenia liczby członków komisji stałych Rady Gminy Dąbrówka 
i ustalenia ich składu oraz powołanie przewodniczących:

1. Grześkiewicz Edyta Joanna - przewodnicząca komisji,
2. Dziążak Małgorzata - członek komisji,
3. Kryszkiewicz Sylwester - członek komisji,
4. Kuchta Ewelina - członek komisji,
5. Marciniszyn Paweł Jan - członek komisji,
6. Rosa Andrzej Adam - członek komisji,
7. Szczepański Stanisław - członek komisji.

Komisja Gospodarcza w okresie sprawozdawczym odbyła 8 posiedzeń, w tym 
w 3 wspólnych posiedzeniach stałych komisji Rady Gminy, rozpatrując 
i oceniając projekty uchwał, które były przedmiotem obrad Sesji Rady Gminy 
Dąbrówka. Z posiedzeń komisji były sporządzane protokoły, w których przedstawiono 
przebieg posiedzeń oraz uwzględniono opinie i wnioski, podjęte w danym temacie. 
Komisja Gospodarcza w roku 2024 realizowała program ujęty w rocznym planie pracy 
oraz podejmowała tematy z zakresu przysługujących jej kompetencji.
Wiodącymi tematami obrad komisji były następujące zagadnienia:

• przygotowanie planu pracy na rok 2025,



• zapoznanie się z wnioskami do budżetu gminy Dąbrówka na 2025 rok,
• opiniowanie budżetu gminy Dąbrówką na 2025 rok w kompetencji Komisji,
• omówienie stanu realizacji planów zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Dąbrówka,
• omówienie wniosków mieszkańców kierowanych do komisji,
• wyrażania opinii w sprawach inwestycyjnych Gminy dotyczących: dróg, 

placów, sieci wodociągowych,
• zapoznała się z transportem zbiorowym na terenie Gminy Dąbrówka,
• Zaopiniowanie projektów uchwał:

> w sprawie wyrażenie zgodny na zawarcie umowy z operatorem
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego,

> w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną 
komunikacją zbiorową której organizatorem jest Gmina Dąbrówka.

Szczegółowy zakres prac komisji, wypracowane wnioski oraz przebieg posiedzeń 
zawarty jest w protokołach z posiedzeń komisji.
Członkowie komisji wykazywali szczególnie duże zaangażowanie w omawianych 
zagadnieniach, obrady przebiegały bardzo sprawnie. Tematy z planu pracy komisji 
zostały w pełni zrealizowane.

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do przedłożonego sprawozdania z działalności 
Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka za 2024 rok.

Ad. 6 Sprawy różne.
Zenon Zadrożny przypomniał o spotkaniu w dniu 27 stycznia 2025 roku. Spotkanie 
poświęcone zostanie kwestiom związanym z zabezpieczeniem i regulacją rzeki Bug. 
W wydarzeniu wezmą udział przedstawiciele różnych instytucji i środowisk 
zaangażowanych w ochronę i zarządzanie zasobami wodnymi. Wśród uczestników 
znajdą się: Wojewoda Mazowiecki, Starosta Wołomiński i Wyszkowski, 
Samorządowcy i mieszkańcy, przedstawiciele Ministerstwa Infrastruktury, 
reprezentanci Wód Polskich, przedstawiciele Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska. Spotkanie ma na celu omówienie kluczowych działań związanych 
z regulacją i zabezpieczeniem rzeki Bug, uwzględniając potrzeby lokalnej społeczności 
oraz aspekty środowiskowe.

Następnie po raz kolejny został omówiony temat Ośrodka Zdrowia w Kuligowie. Wójt 
przypomniało posiedzeniu Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy Dąbrówka w dniu 28 stycznia 2025 r. Na ww. posiedzenie został 
zaproszony przedstawiciel firmy Świat Zdrowia Centrum Medyczne w Kuligowie. 
Spotkanie to będzie okazją do podjęcia ważnych decyzji dotyczących przyszłości 
Ośrodka Zdrowia w Kuligowie oraz poprawy dostępności i jakości usług medycznych 
dla lokalnej społeczności.

Radna Małgorzata Kiedrzyńska zwróciła uwagę na problem związany z błędnie 
złożonym wnioskiem o dofinansowanie przewozów autobusowych do Marszałka 
Województwa Mazowieckiego.



i

Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 
wszystkim zgromadzonym za udział oraz za aktywny wkład w omawiane tematy, po 
czym ogłosiła zamknięcie posiedzenia komisji.

Na tym protokół zakończono.

L p . Im ię  i N a z w is k o F u n k c ja P o d p is  /

1.
E d y ta  J o a n n a  G rz e ś k ie w ic z

p rz e w o d n ic z ą c a  k o m is ji

2.
E w e lin a  K u c h ta

z a s tę p c a  p rz e w o d n ic z ą c e j k o m is ji

3.
M a łg o rz a ta  M a r ia  D z ią ż a k

c z ło n e k  k o m is ji

4 .
S y lw e s te r  K ry s z k ie w ic z

c z ło n e k  k o m is ji

5 .
P a w e ł J a n  M a rc in is z y n

c z ło n e k  k o m is ji

6 .
A n d rz e j A d a m  R o s a

c z ło n e k  k o m is ji

,
7 .

S ta n is ła w  S z c z e p a ń s k i
c z ło n e k  k o m is ji


